

No. 40912

July 4, 2024

Le 4 juillet 2024

BETWEEN:

Garry Reece and Harold Leighton, on their behalf and on the behalf of the members of the Allied Tribes of Lax Kw'Alaams and Metlakatla

Applicant

- and -

His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia, Attorney General of Canada and Nisga'a Nation, as represented by Nisga'a Lisims Government

Respondents

JUDGMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA48366, CA48371 and CA48372, 2023 BCCA 257, dated June 23, 2023, is dismissed with costs to the respondents

ENTRE :

Garry Reece et Harold Leighton, en leur nom et au nom des membres d'Allied Tribes of LAX Kw'Alaams et Metlakatla

Demandeurs

- et -

Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, procureur général du Canada et Nisga'a Nation, représentée par le gouvernement du Nisga'a Lisims

Intimés

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA48366, CA48371 et CA48372, 2023 BCCA 257, daté du 23 juin 2023, est rejetée avec dépens aux intimés Sa Majesté le Roi

No. 40912

His Majesty the King in Right of the
Province of British Columbia and Nisga'a
Nation, as represented by Nisga'a Lisims
Government.

du chef de la province de la Colombie-
Britannique et Nisga'a Nation, représentée
par le gouvernement du Nisga'a Lisims.

J.S.C.C.
J.C.S.C.